



# عمان كلورين ش.م.ع.م

## OMAN CHLORINE S.A.O.G.

Date: 29/09/2022

التاريخ: 2022/09/29

### Announcement of the Group Internal Auditor

### إفصاح مدقق داخلي للمجموعة

The Oman Chlorine S.A.O.G. would like to announce that Mr. Amit Joshie was appointed at the Group's subsidiary 11/03/2022 in UAE and shall head the internal audit function of the Group

تود شركة عمان كلورين ش.م.ع.م أن تعلن عن ان الفاضل أميت جوشي الذي تم تعيينه في الشركة التابعة بتاريخ 2022/03/11 في دولة الإمارات العربية المتحدة سيتأخر وظيفة التدقيق الداخلي للمجموعة.

Mr. Amit is a Chartered Accountant (CA), also is Certified Internal Auditor (CIA) and a Certified Information Systems Auditor (CISA). He has more than 20 years of experience in risk-based internal auditing, financial and accounting reviews, and process consulting in Business & IT.

الفاضل / أميت هو محاسب قانوني (CA) و هو أيضا مدقق داخلي معتمد (CIA) ومراجع معتمد لنظم المعلومات (CISA)، ولديه أكثر من 20 عامًا من الخبرة في التدقيق الداخلي القائم على المخاطر، والمراجعات المالية والمحاسبية، واستشارات العمليات في الأعمال وتكنولوجيا المعلومات

Mr. Amit has worked at senior executive positions with Ernst & Young (EY), Colt Technology Services and other multinational companies. He has managed a wide range of global internal audit projects and provided risk consulting services across EMEA and APAC regions.

عمل الفاضل / أميت سابقاً في مناصب تنفيذية عليا مع إرنست ويونغ (EY) وشركة كولت لخدمات التكنولوجيا، وشركات أخرى متعددة الجنسيات وقد أدار مجموعة واسعة من مشاريع التدقيق الداخلي العالمية وقدم خدمات استشارية بشأن المخاطر عبر مناطق أوروبا والشرق الأوسط وأفريقيا ومنطقة آسيا والمحيط الهادئ.

FOR OMAN CHLORINE S.A.O.G.

عمان كلورين ش.م.ع.م  
س.ت: ١٥٧٦٨٥٢  
ص.ب: ١٩٣  
الرمز البريدي: ١٣٤  
C.R. No.: 1576852  
P.O. Box: 193  
Postal Code: 134  
9  
OMAN CHLORINE S.A.O.G.  
عن شركة عمان كلورين ش.م.ع.م

Head Office : P.O. BOX : 193

P.C. : 134, Jawaharat Al Shati, Sultanate of Oman  
Tel.: 24695839, Fax: 24695768, C.R.No.: 1/57685/2

Factory : P.O. Box : 35

Postal Code : 327, Sohar, Sultanate of Oman  
Tel.: 26751592 - Fax : 26751958



المكتب الرئيسي : ص.ب: ١٩٣

الرمز البريدي : ١٣٤ جوهرة الشاطئ، سلطنة عمان

تليفون: ٢٤٦٩٥٨٣٩ - فاكس: ٢٤٦٩٥٧٦٨ - س.ت. رقم: ١/٥٧٦٨٥/٢

المصنع : ص.ب: ٣٥

الرمز البريدي: ٣٢٧، صحار، سلطنة عمان

هاتف: ٢٦٧٥١٥٩٢، فاكس: ٢٦٧٥١٩٥٨

E-mail : omancl2@omantel.net.om  
Website : www.omanchlorine.com